
 

          

 

Møtereferat 
 

Dato        :       12.01.2015 

Tidspunkt: 19:00-21:30 

Sted        : Ymber 

 

Deltagere: Elin Kaasen - hovedlag, Ragna Hansen - hovedlag, Jan Løvlund - orientering, 

Odd Hugo Pedersen - ski/ skiskyting, Knut Bach-Gansmo - sekretær.  Lisbeth Albrigtsen- 

fotball, Monica Løvøy- idrettsskolen, Helen Hanssen- friidrett 

Meldt forfall: Sten Erik Lunde- sykkel, Asbjørn Tretten- handball, Rune Benonisen- hovedlag. 

 

Saksliste 

 

01/15 Godkjenning av innkalling, saksliste og  forrige møtereferat 

 Innkalling og møtereferat godkjent. 

 

02/15 Møtereferat fra grupper og hovedlag 

Det vises til idrettslagets vedtekter §3 punkt 22: Det skal føres protokoll over styrets møter og 

referat skal sendes til hovedstyret. Lagets hovedstyre skal på denne måten til enhver tid 

være informert over hva gruppene arbeider med. 

Vedtak: Møtereferat fra gruppene, idrettsskolen og hovedlaget skal sendes til Elin. Hun 

legger referatene ut på idrettslagets hjemmeside.  

 

02/15 Orientering fra gruppene og idrettsskolen    

Fotball: 

 Det arbeides fortsatt med å finne trenere til flere av lagene. 

 Treningene har begynt og påmeldinger til seriespill er i gang.  

Ski:  

 Gruppa har arrangert flere renn i Saga denne sesongen. Pga snømangel har gruppa 

hittil påtatt seg to renn for andre klubber.  

 Gruppa fikk fire kretsmestre i skiskyting på Bardufoss sist helg.  

 ”Prosjekt Saga” går sin gang, bygging av klubbhus påbegynnes til våren.   

Orientering: 

 Årsmøte avholdes 16.02.15 

Friidrett:  

 Det er treninger for aldersgruppene fra 10 år og eldre i gym salen på Sørkjos skole 

hver uke. 

 

 



 

Idrettsskolen:  

 Skolen opplever god deltagelse men sliter med å få nok trenere i handball. Skolen 

må ha tilstrekkelig antall trenere i alle disiplinene. 

 Det skal utarbeides en halvårsplan og budsjett men skolen avholder ikke årsmøte. 

 Lederne av skolen skal ta egen organisering opp til vurdering. Resultatet fremlegges 

på neste styremøte i hovedlaget. 

 Det må jobbes aktivt med å få inn nye folk i idrettsskolens ledelse samtidig med at  

kontinuiteten opprettholdes. 

                   

 

03/15  Revidert sportsplan for fotballgruppa 

Fotballgruppa får utsettelse med å ferdigstille planen til neste styremøte i hovedlaget.                 

 

04/15   Plan for sponsorarbeidet 

Vedtak: Elin tar seg av sponsorarbeidet inntil et styremedlem i hovedlaget overtar arbeidet 

etter årsmøtet i hovedlaget.   

 

05/15   Forberedelser til årsmøtet 

Elin gikk gjennom saksgangen for årsmøter i gruppene og hovedlaget. Link til veiledningen 

ligger på idrettslagets hjemmeside.  

 

06/15 Idrettsregistreringen 

Vedtak: Undergruppene må legge inn kontaktinformasjon og antall medlemmer i sports- 

admin.  

Frist: 27.01.2015 

 

 

Sekretær: Knut Bach-Gansmo 

Nordreisa IL 


